Comparison of Adjectives – Σύγκριση επιθέτων
Α. COMPARATIVE – Συγκριτικός βαθμός
► Χρησιμοποιούμε το συγκριτικό βαθμό των επιθέτων (comparative form) για να συγκρίνουμε δύο πρόσωπα, ζώα ή αντικείμενα μεταξύ τους.

► Στα μονοσύλλαβα επίθετα ή στα επίθετα που τελειώνουν σε –y προσθέτουμε την κατάληξη –er στο τέλος του επιθέτου και τη λέξη than μετά απ’αυτό αν αναφέρουμε με ποιον ή τι γίνεται η σύγκριση. Ισχύουν οι εξής κανόνες ορθογραφίας.

1. Όταν ένα επίθετο τελειώνει σε –e τότε προσθέτουμε μόνο –r.


Eg. safe → safer

Driving a car is safer than riding a bike.

2. Τα μονοσύλλαβα επίθετα που τελειώνουν σε σύμφωνο και πριν από αυτό υπάρχει φωνήεν διπλασιάζουν το τελικό σύμφωνο.

Eg. hot → hotter
Egypt is hotter than Sweden.


       fat → fatter

3. Όταν ένα επίθετο τελειώνει σε –y, τότε το –y φεύγει και προσθέτουμε την κατάληξη –ier.


Eg. heavy → heavier
An elephant is heavier than a horse.

► Στα επίθετα με δύο ή περισσότερες συλλαβές προσθέτουμε τη λέξη more πριν το επίθετο.


Eg. famous → more famous

interesting → more interesting


     Barcelona is more famous than PAOK.
B. SUPERLATIVE – Υπερθετικός βαθμός

► Χρησιμοποιούμε τον υπερθετικό βαθμό (superlative form) των επιθέτων για να συγκρίνουμε περισσότερα από δύο πρόσωπα, ζώα ή πράγματα.
► Στα μονοσύλλαβα επίθετα ή στα επίθετα που τελειώνουν σε –y προσθέτουμε το άρθρο the πριν το επίθετο και την κατάληξη –est στο τέλος του επιθέτου. Ισχύουν οι εξής κανόνες ορθογραφίας.
1. Όταν ένα επίθετο τελειώνει σε –e προσθέτουμε μόνο –st.


Eg. large → largest
The blue whale is the largest animal in the sea.

2. Τα μονοσύλλαβα επίθετα που τελειώνουν σε σύμφωνο και πριν από αυτό υπάρχει φωνήεν διπλασιάζουν το τελικό σύμφωνο.


Eg. big → biggest
The elephant is the biggest animal on land.

3. Όταν ένα επίθετο τελειώνει σε –y, τότε το –y φεύγει και προσθέτουμε την κατάληξη -iest.

Eg. funny → funniest
This is the funniest film of the year.
► Στα επίθετα με δύο ή περισσότερες συλλαβές προσθέτουμε το άρθρο the και τη λέξη most πριν το επίθετο.

Eg. beautiful → the most beautiful
It’s the most beautiful painting in the gallery.

Exercises
1. Write the Comparative and Superlative form of the adjectives.

tall

taller


the tallest

clean

…………………………………………………………………………………………………………….

hot

…………………………………………………………………………………………………………….

easy

…………………………………………………………………………………………………………….

famous
…………………………………………………………………………………………………………….

comfortable
…………………………………………………………………………………………………………….

good

…………………………………………………………………………………………………………….

bad

…………………………………………………………………………………………………………….

beautiful
…………………………………………………………………………………………………………….

angry

…………………………………………………………………………………………………………….

serious

…………………………………………………………………………………………………………….

cheap

…………………………………………………………………………………………………………….

expensive
…………………………………………………………………………………………………………….

heavy

…………………………………………………………………………………………………………….

light

…………………………………………………………………………………………………………….

thin

…………………………………………………………………………………………………………….

short

…………………………………………………………………………………………………………….

big

…………………………………………………………………………………………………………….

fat

…………………………………………………………………………………………………………….

slow

…………………………………………………………………………………………………………….

2. Make comparisons.
Swimming / interesting / surfing
………………………………………………………………………….

My sandwich / good / your sandwich
………………………………………………………………………….

This film / boring / that film

………………………………………………………………………….

Their team / bad / our team

………………………………………………………………………….

Exercise 10 / easy / exercise 8
………………………………………………………………………….

Today / hot / yesterday



3. Write sentences in the superlative.

History / interesting subject

………………………………………………………………………….

The cheetah / fast animal on land
………………………………………………………………………….

‘Le Chateau’ / good restaurant here
………………………………………………………………………….

Roses / beautiful flowers

………………………………………………………………………….

Skateboarding / exciting sport
………………………………………………………………………….

The giraffe / tall animal

………………………………………………………………………….

4. Choose the correct answer.

This is the more / most amusing story I’ve ever heard!
She is a worse / worst driver than I am.

Is this the larger / largest T-shirt you’ve got?

He’s the ruder / rudest boy in the class.

February is colder / coldest than April.

Chinese is more difficult than / the most difficult Italian.
Εξαιρέσεις:


1. good		better			the best


2. bad		worse			the worst


3. many		more 			the most


4. much		more			the most


5. little		less			the least


6. far		farther / further	the farthest / the furthest








